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PROTOKÓŁ NR XXI.2020 
z przebiegu XXI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 6 sierpnia 2020 r. 
 
 
XXI sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 18 radnych (nieobecna usprawiedliwiona: 

Beata Zawada). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr 
XXI.2020 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 
Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
 

Ad 1. 
Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1105 otworzył XXI sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 
wszystkich zgromadzonych. Poinformował, że sesję zwołano na wniosek 
Zarządu. 
 
Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 
oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach.  

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie. 
  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Powiatu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały nr XX.144.2020 Rady Powiatu Zielonogórskiego z dnia 30 czerwca 2020 r. w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Sulechowie”, (druk158); 

2) częściowego pokrycia straty netto Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Sulechowie za rok obrotowy 2019 (druk 159); 

3) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, (druk 157); 

4) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 2022” ; (druk 156). 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie XXI Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 

Krzysztof Romankiewicz poinformował, że sesja zwołana ze względu 
pozyskane środki zewnętrzne dla Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie, 
na powstający dom Dziecka oraz częściowe pokrycie strat w sulechowskim 
szpitalu. DPS otrzymał 270 tys. teraz dodatkowo 945 tys., w tym 50% na 
dodatkowe wynagrodzenia la pracowników za pracę w trudnych warunkach. 
Strat szpitala zostanie pokryta w wysokości 500 tys. z przeznaczeniem na zakup 
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dodatkowych niezbędnych urządzeń chirurgicznych na przeprowadzenie 
zabiegów w formie ambulatoryjnej. 

Ireneusz Plechan spytał o zmianę w sprawozdaniu finansowym szpitala. 
Edyta Dwojak odpowiedziała, że chodzi o zmianę trybu. W czerwcu 

termin spłaty był nieokreślony, dzisiejsza uchwała precyzuje, że do końca 
sierpnia br. 

1) Uchwałę Nr XXI.153.2020 w sprawie zmiany uchwały nr XX.144.2020 
Rady Powiatu Zielonogórskiego z dnia 30 czerwca 2020 r. w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie” podjęto 
jednogłośnie. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5) GĘBICKI Jacek X   

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty X   

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz X   

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

  
2) Krzysztof Romankiewicz poinformował, że powiat już chce 

rozpocząć spłatę straty, nie czekać do końca marca 2021 roku. 
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Istnieje zagrożenie niezrealizowania kontraktu, część usług można 
wykonywać w ambulatorium, ale potrzebny sprzęt. 
Uchwałę Nr XXI.154.2020 w sprawie częściowego pokrycia straty 
netto Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Sulechowie za rok obrotowy 2019 podjęto jednogłośnie. 

 
 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 
1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5) GĘBICKI Jacek X   

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty X   

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz X   

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

  
3) Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie powiatu na bieżący rok. 

Dariusz Wróblewski zapytał w jaki sposób ograniczono wydatki 
oświatowe o ok. 450 tys. zł. 
Edyta Dwojak wyjaśniła, że nie ograniczono działalności 
oświatowej, wycofano tę kwotę z wkładu własnego powiatu. 
Adam Jaskulski stwierdził, że wprowadza się nowe zadanie 
drogowe współfinansowane z Gminą Trzebiechów. Upomniał się 
zadania na terenie Gminy Świdnica, lecz nie ma moralnego prawa 
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głosować za zmianami w budżecie, pomimo poparcia inwestycji w 
Trzebiechowie. Dopytał co dzieje się z inwestycjami na terenie 
Gminy Świdnica. Przypomniał o nieodbytej wizji lokalnej. Poprosił 
o udzieleni odpowiedzi na bieżącej sesji, jeśli nie możliwe to na 
następnej. 
Ryszard Górnicki spytał o nowe rozdanie środków rządowych na 
drogi samorządowe.  
Mirosław Andrasiak poprosił o możliwość odpowiedzi na piśmie 
radnemu Adamowi Jaskulskiemu. Przedstawił listę wniosków na 
zadania drogowe.  
Ryszard Górnicki dopytał o drogę w Łęgowie. 
Mirosław Andrasiak odpowiedział, że jest problem, nie wszystkie 
odcinki zakwalifikowano do dofinansowania i dlatego nie ma 
ostatecznej decyzji. 
Adam Jaskulski poprosił o odpowiedź na ustną czy wyrównanie 
poboczy i likwidacja miejsc niebezpiecznych na drodze Buchałów 
– Letnica, Świdnica – Letnica. 
Mirosław Andrasiak oznajmił, że w tym bieżącym roku nie będzie 
decyzji, pomimo chęci partycypacji w kosztach przez Gminę 
Świdnica, ale zarząd dołoży starań, żeby drogę wyremontować. 
Adama Jaskulskiego nie zadowoliła odpowiedź, dopytał czy 
odcinek zostanie ujęty jako niebezpieczny. Takie ogólniki obrażają. 
Zapytał czy tłuczeń zostanie dowieziony do miejsc 
niebezpiecznych. 
Mirosław Andrasiak stwierdził, iż ni ma intencji kogokolwiek 
obrażać. Zarząd pracuje nad pozyskaniem środków. 
Edwin Łazicki zakomunikował, że jeśli znajdą się środki na pewno 
będą naprawiane miejsca niebezpieczne. 

Uchwałę Nr XXI.155.2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2020 rok Rada podjęła 17 ZA, 1 WSTRZYMUJĄCY. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5) GĘBICKI Jacek X   

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty X   
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9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   

14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz X   

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy  X  

  
4) Ireneusz Plechan zwrócił uwagę na powtórzone zadanie jako nowe. 

Edyta Dwojak to propozycja Dyrektor PZZD, na pewno nie ma 
pomyłki. 
Uchwałę Nr XXI.156.2020 w sprawie zmiany w „Strategii 
Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014 – 2022” podjęto 
jednogłośnie 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ SIĘ 

1) ANDRASIAK Mirosław X   

2) BAJOR Roman Piotr X   

3) CYGAN Marian X   

4) CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5) GĘBICKI Jacek X   

6) GÓRNICKI Ryszard X   

7) HOŁOŁUB Czesław X   

8) JASKULSKI Adam Konstanty  X  

9) LOCH Leokadia Maria X   

10) ŁAZICKI Edwin X   

11) MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12) PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13) PYRTKO  Danuta X   
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14) SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15) SZUŁCIK Alicja X   

16) SZYJKA Edward X   

17) WOLSKI Damian Mariusz X   

18) WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

  
Ad 4. 
  

Jacek Gębicki zapytał o sytuację w powiecie po wykryciu ognisk ASF. 
Krzysztof Romankiewicz oznajmił, że dwa stany zagrożenia ASF i 

koronawirus. Niestety ASF zaatakował świnie hodowlane. Utylizacja w 
gospodarstwach w Nietkowie i Brodach. Odbyło się wszystko sprawnie, podjęto 
wiele działań asekuracyjnych. Natomiast w związku z pandemią wystąpiło 
zagrożenie w sulechowskim szpitalu. Było podejrzenie zakażenia COVIDem, 
pracownica opiekowała się ojcem z wynikiem pozytywnym. Obecnie w 
Sulechowie jest 6 osób, u których stwierdzono dodatni wynik i 50 na 
kwarantannie. Podziękował za przyjęcie uchwał. Pomimo dofinansowania DPS, 
to niestety na koniec roku będzie strata, są wolne miejsca. Trudno dziś 
przewidzieć jak będzie wyglądał budżet na koniec roku. W ciągu 20 lat powiat 
wykonał ok. 40 km dróg. Nie ma całościowego programu budowy dróg, to jest 
problem wszystkich kadencji i wszystkich powiatów. 

Damian Wolski poinformował, ż leśnictwo cały czas w prowadzi 
bioasekurację i nadzoruje ASF. Wydał oświadczenie o rezygnacji z członkostwa 
w Klubie Radnych  Forum Samorządowe Powiatu Zielonogórskiego i pozostaje 
radnym niezależnym 
 Ryszard Górnicki podziękował za umożliwienie obejrzenia zaprzysiężenia 
i orędzia Prezydenta RP. Niestety radni spoza Sulechowa nie mieli tej 
możliwości. 

Edwin Łazicki zaprosił na wystawę poplenerową do MOS w Przytoku. 
 

Ad 14. 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XXI Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1235. 
 
 
 
Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                  Edwin Łazicki 
 
 


